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Description: You’ve got the wrong USB cable. It doesn’t matter which one you have, 
it’s the wrong one. But what if you could have the right one? What if you could have 
the right one every time? Enter: The Cerberus.

The Cerberus is a three-headed cable-beast that will ensure that you’re never stuck 
looking for a USB cable that fits your device. At one end of the Cerberus you have the 
standard A-type connector, which you can plug into your computer or USB power 
supply; At the other end are three common USB connectors: B, mini-B and micro-B.

The Cerberus can transfer both power and data just like any USB cable and now 
comes standard with a USB hub so you will be able to connect up to three data 
devices at the same time! Thanks to the improvements we made to this Cerberus no 
longer will you run into issues when transferring large amounts of data (hard drives, 
flash drives, etc) or connecting Android and other mobile devices.

If you’re still trying to wrap your head around the world of USB cables, why not check 
out our USB Buying Guide?

Note: This idea originally came from our friend and favorite button maker in the 
Oakland area, CTP. If you see him, please give him a high-five for us.

Dimensions: 6' Long

Features: 

• Single USB-A Connector at Host End
• USB-B, mini-B and micro-B Connectors at Device End
• USB Hub
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Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 
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